
Styrelsemöte
10/1, 13.00, M123

1 § Mötet öppnas

13.04

2 § Närvarande styrelsemedlemmar

Ordförande: Sara Berg

Vice ordförande: Isabella Farman

Kommunikationssamordnare: Vicky Rubin

Kommunikationssamordnare: Tilda Meldgaard

Social samordnare: Fredrika Åkerlund

Ledamot: Vendela Norell

Sekreterare: Ella Tauson

Ekonomiansvarig: Olivia Wall

3 § Frånvarande styrelsemedlemmar

Karriär samordnare: Sebastian Gadd

4 § Val av ordförande och sekreterare för mötet

Ordförande: Sara Berg

Sekreterare: Ella Tauson

5 § Val av justerare tillika rösträknare

Vice Ordförande: Isabella Farman

6 § Godkännande av dagordningen

Ja



7 § Information från styrelsemedlemmar

● Inbjudan AW 25/1

En inbjudan från en tidigare förtroendevald i PiL har skickats till ordförande gällande
en AW som företaget hon jobbar för håller i med syfte att träffa potentiella kollegor
och kunder. En inbjudan för max fyra personer; ordförande, ekonomiansvarig,
socialsamordnare och kommunikationssamordnare har bestämts för att åka dit.

● Hitract

Det ska eventuellt bokas in ett möte med Hitractansvarig för infomöte kring Hitract
och hur det fungerar för att det fortfarande är en ny styrelse.

● Paradissittning datum samt deltagare

Ordförande har haft diskussion med övriga ordförande i systerföreningarna gällande
nation och datum. Den 21/2 är nu ett preliminärt datum för konferens och sittning för
förtroendevalda. Västgöta nation har en ledig bokning för datumet. Nationen har ett
maxantal på 90 personer på sittningen, det ska eventuellt kollas på en uppdelning för
att alla ska kunna vara med då det innebär att inte alla förtroendevalda kan vara med,
finns en stående konversation kring datumet och plats,

● Möte med festutskott

Ordförande har pratat med individ i festutskottet, uppföljning ska göras för att nu se
hur situationen ser ut.

● Hälsningsgillet

Event med möjlighet att träffa nya studenter för att värva nya medlemmar som pluggar
HR-relaterade ämnen den 25/1 kl. 10-17 eventet har öppet kl. 12-16, ordförande ska
anmäla PiL till evenemanget. Styrelsen ska presentera parvis en timme per par,
uppdelning ska göras.

● Uppdatering från andra utskott

Utskott har meddelat ett missnöje gällande kontakten mellan utskott och styrelse.
Bättre rutiner ska införas med att höra av sig varje vecka om eventuella planer eller
problem. Viktigt med en bra stämning och en känsla av delaktighet. Samordnare ska
meddelas om uppdateringen.



8 § Punkter att diskutera
● Utvärdera enkät

En enkät skickades ut till medlemmarna i PiL för att kunna ge mer input i föreningen.

Feedbacken behandlade: Medlemmarna vill att vi ska använda kanalerna mer för att
informera om vad som görs i respektive utskott och styrelse.

- Diskussionen: Styrelsen ska ge information till alla och ge svar till kritiken
som har uppstått via någon av kanalerna.

Utskotten vill ha tydliga överlämningar och tydligare information gällande personliga
utlägg och ekonomi samt tydliga lathundar

- Diskussionen: Det ska skapas en tydligare mall samt ett tryck på att
förtroendevalda ska uppdatera doktriner inför överlämningar samt under tiden
man har sin position för att minska risken för förvirring vid överlämning.

Medlemmarna och förtroendevalda vill ha konkreta mål kring vad pil jobbar med och
att det ska vara öppet för medlemmar.

- Diskussionen: Sätta upp de mål PiL har för att sedan skriva ihop och dela med
medlemmarna.

Medlemmarna vill att vi ska vara mer kreativa på sociala medier
- Diskussionen: Styrelsen vill visa mer för medlemmarna kring arbetet som görs

med PiL och ge en inblick för medlemmarna.

Medlemmarna vill ha mer medbestämmande och mer input och inflytande från de som
inte är förtroendevalda

- Diskussionen: PiL ska trycka mer på enkäter och lägga ut mer kring vad
medlemmarna vill diskutera på de olika kanalerna. Ge chansen till delaktighet
samt trycka på att de kan vara delaktiga vid föreningsmöten och årsmöten.

- Pil ska visa mer humor på sina kanaler likaså skapa möjlighet till eventuella
tävlingar och visa mer för att ge en inblick i PiLs arbete

- Förtroendevalda ska gå på fler event som hålls och visa sitt engagemang.
- Det finns en diskussion kring förtroendevaldas förmåner och vad mer som kan

ges tillbaka till förtroendevalda.

Medlemmarna vill ha fler små event
- Diskussionen: Styrelsen ska se om det här är något som går att införa särskilt

till våren och varmare väder.



Styrelsen ska ge förklaringar till problemen och vara mer transparenta inför
medlemmar.

● Svar från utskott (dokument)
Utskotten har gett svar på den feedback som de fick från enkäten:

Utbildningsutskottet fick feedback från medlemmarna att de behöver synas mer.
- De har som svar skrivit ihop beskrivningar på vad det är de gör och vad de kan

göra mer av för att visa medlemmarna vad det är de gör.

Novischutskottet fick feedbacken att ha en bättre balans mellan fest och det sociala
- Det här är något som tas med inför nästa novischperiod och planerna tar

hänsyn till det här.

Näringslivsutskottet har fått feedbacken att medlemmarna inte riktigt vet vad utskottet
gör.

- Utskottet behöver bättre marknadsföring, styrelsens förslag är att
näringslivsutskottet kan ge mer information till kommunikationsansvarig om
vad som kommer på evenemangen för att bättre kunna motivera medlemmar
att komma. Det ska även betonas på vikten av att förtroendevalda ska gå på
föreläsningar. En dialog med näringslivsutskottet ska finnas.

Valberedningen fick feedback kring att eventuellt ta med CV i beräkningen kring vem
som blir förtroendevald.

- Diskussionen: Det har diskuteras kring att det här skapar ett extra stort jobb på
valberedningen som de inte kan ta på sig samt att som en ideell förening ska
alla ha en lika chans, därmed kallas alla till intervju och bedömningen görs på
så sätt. CV skulle inte heller fungera i samband med nomineringar av andra än
en själv.

Valberedningen fick även feedback kring att kanske vara fler för att lätta på
arbetsbördan

- Valberedningen anser nu att det är lagom med tre personer.

PILAs feedback handlade om att medlemmar vill ha mer än bara mingel eller att ha
någon mer dag för arbetsdag eller en panel eller motsvarande.

- För att det skulle kunna lösas hade alla avtal behövts ändrats för företagen
samt att arbetsbelastningen skulle bli tyngre än avtalad för förtroendevalda.

Aktivitetsutskottet fick feedback kring att medlemmarna vill ha bättre framförhållning



och mer input inför aktiviteter.
- Båda punkterna är något som aktivitetsutskottet ska börja införa.

Balutskottets feedback berörde kommunikationen mellan balgeneraler och marskalkar
samt marskalkperioden.

- Det ska skrivas in i doktrinen att en bättre kommunikation ska föras samt att
marskalkperioden ska vara mer genomtänkt för att marskalk ska säljas in mer.
Valberedningen ska också få en ändring inför val av nytt balutskott

Ideer, i enkäten fick medlemmar komma med ideer till föreningen:
- Band till bal: Det här är något som styrelsen ska se över och eventuellt

inkludera i samband med ny merch

● Hur vi ska tänka kring TikTok
Styrelsen och förtroendevalda ska samla ihop lite videor och få ihop till lite roliga
videor, TikTok ska finnas för att få en bra och rolig uppfattning om PiL, ideer är
eventuellt en 2023 sammanfattning, filmideer för enskilda event exempelvis till nästa
sittning ska det filmas och spawnas på ideer.

9 § Övriga frågor
● Kommunikation - köpa kamera + fotografering

Inköpet ska göras innan fotograferingen 25/1, valet av kamera har gjorts och beslutet
har stämts av med budget.

● AF har undrat kring PiLs 5 års medlemskap, anledningen till detta är för att ge
möjlighet till de som går master också ska kunna fortsätta vara medlemmar samt att
ge möjlighet till de som tar studieuppehåll att fortsätta vara med i föreningen.

10 § Kalender för kommande period
● Sittning - kom som din typ - 18/1

● Hälsningsgillet 25/1 12.00-16.00

● Fotografering - 25/1 13:00-15:00 & 26/1 10:15-12:00

● Årsmöte - ?

● Sittning Gbg - 20/3 (invänta tema)

● Paradissittning - prel. 21/2

● Paradiskonferens - ?

● Paradisbalen - 12/4



11 § Fastställande av tid för nästkommande styrelsemöte
1 februari 10.30

12 § Mötet avslutas
15.06


